

新飞7.6米冷藏车制冷机组 F800 (-18)

产品名称	新飞7.6米冷藏车制冷机组 F800 (-18)
公司名称	新乡市华泰制冷有限公司
价格	28000.00/台
规格参数	类型:冷藏车制冷机组 品牌:华泰 型号:F800
公司地址	牧野区新秀路东段8号
联系电话	86 0373 2515385 13673735866

产品详情

类型	冷藏车制冷机组	品牌	华泰
型号	F800	额定制冷量	8 (KW)
输入功率	5 (kw)	外形尺寸	1700 × 644 × 230 (m)
重量	120 (kg)	应用领域	冷藏车
冷冻方式	风冷式		

新乡市华泰制冷有限公司是专业生产冷藏车制冷机组及汽车空调的高科技企业，公司位于新乡市牧野区新秀路东段8号，公交12，18，171，182路直达，距离晋新高速新乡西出口两公里，交通十分便利。

公司产品包括各类冷藏车制冷机组，卡车空调，客车空调，直流电动空调及配件。

公司产品普遍采用世界知名品牌配件，由经验丰富的工人操作，经过多重严格的质量监测，造就了质量可靠，性能稳定的一流产品，同时我们拥有及时完备的售后服务体系，解除广大客户安装及售后服务的后顾之忧。

经过多年的努力和发展，我们的产品得到国内外客户的一致认可和好评，并通过iso9001质量体系认证。

目前我公司已经在北京，上海，山东，江苏，浙江，河南，陕西，河北，四川，湖北等有20多处代理商和售后服务网点。

同时，我公司产品已批量出口欧洲、北美、南美、中东、东南亚、非洲等85个国家和地区，并在当地有代理商及售后服务点。

华泰人愿以饱满的精神状态，一流的产品和完善的服务期待于您的合作。

xinxiang huatai refrigeration co., ltd is a high-tech enterprise which is specialized in transport refrigeration units and bus air conditioners, and located at no.8 xinxiu road, xinxiang city, henan province, china, and you can arrive our factory by bus, no.12, no.18, no.171 and no. 182. our factory is two kilometers away from the west exit of jinxiu highway, xinxiang part, and gets very convenient transportation.

we mainly produce transport refrigeration units, truck cab air conditioners, bus air conditioners, dc powered air conditioners and many kinds of accessories. we adopt world-top brand accessories, and all of our products are installed by professional workers and pass multiple quality examination, all these rules will guarantee our products in reliable performance and world-top level. meanwhile, we have complete after-sales system, and it will release the troubles of installation and maintenance from the customers.

after years of efforts and development, huatai gets great reputation both in china and overseas market, and all of our products have passed iso9001 certification.

now we have distributors and after sales service net in more than 20 cities and province in china, such as beijing, shanghai, shandong, jiangsu, zhejiang, he ' nan, shanxi, hebei, sichuan and hubei.

for overseas market, now our products have been widely used in more than 85 countries which are from europe, north america, south america, mid east, south east asia and some countries of

africa, and built service net in these countries.

we, huatai, expect the cooperation with you, with full energy, world-top level products and complete services.

冷藏车制冷机组 f-800

主要技术参数main specifications

型号	f-800	
model		
车厢温度范围	-18 ~ +25	
temperature rating in container		
制冷量(w)	0	8000
cooling capacity	-18	4200
适用厢体容积(m3)	0	40~50
volume of container	-5	38~48
	-10	35~45
	-18	33~42
结构形式structure	分体非独立式	
	split direct drive unit	
电压	dc12v/24v	
voltage		
压缩机	型号	tm21
compressor	排气量	210cc/rev
	冷冻油	poe
制冷剂	型号	r404a
refrigerant	充注量	3.1~3.2kg
库内温度调整	电子式数位显示	
box temperature adjustment	electronic digital display	
安全保护装置	高低压开关安全保护	
safety protection device	high low pressure safety protection switch	
除霜方式	热气除霜（自动/手动）	
defrosting	hot gas defrost (auto/ man)	
外形尺寸(mm)	蒸发器evaporator	1700 × 644 × 230
	冷凝器condenser	1565 × 555 × 415
dimension		
质量(kg)	蒸发器evaporator	54.5
	冷凝器condenser	63.2
weight		